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                                        ZÁPISNICA 
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Hradišti pod Vrátnom konaného dňa 09.09.2011 

v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní :                         podľa prezenčnej listiny 

Overovatelia  zápisnice:  Peter Vulgan 

                                         Ing. Marek Filo  

Zapisovateľka:                 Mária Marečková 

 

        Na úvod rokovania zástupca starostu obce privítal všetkých prítomných a v zmysle roko- 

vacieho poriadku viedol rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

        Konštatoval, ţe na rokovaní Obecného zastupiteľstva / ďalej len OZ / sú prítomní  

poslanci: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš a Filo a OZ je uznášania schopné. 

 

Uznesenie č. 45/2011: 

Program rokovania 

1. Zahájenie, určenie overovateľov zápisnice, schválenie programu OZ 

2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 

3. Došlá pošta 

4. Prerokovanie vzdanie sa mandátu bývalého starostu obce 

5. Informácia hlavného obce o priebehu vykonávaných kontrol a  prenose kompetencií 

bývalého starostu obce na zástupcu starostu obce 

6. Prerokovanie návrhu VZN č. 28/2011 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, 

o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu 

detí, o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu 

nákladov a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni 

7. Schválenie termínu nasledujúceho riadneho rokovania OZ 

8. Rôzne 

9. Záver 

Za prijatie návrhu programu rokovania OZ hlasovali poslanci:  

Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0.       

 

Bod 2 - K o n t r o l a    u z n e s e n í   z predchádzajúceho OZ 

Zástupca starostu obce vykonal kontrolu uznesení z predchádzajúceho rokovania OZ  

zo dňa 04.07.2011:  

 

Uzn. 38/2011 – Zita Furková - ţiadosť ohľadom kontajnera. Nemáme znalosť o splnení uznesenia. 

Uzn. 39/2011 – uznesenie splnené  

Uzn. 40/2011 – Ţišková potoky – uznesenie splnené 

Uzn. 41/2011 – bola zvolená volebná komisia 

Uzn. 42/2011 – bol zvolený hlavný kontrolór obce 

Uzn. 43/2011 – schválený plán činnosti hlavného kontrolóra  

Uzn. 44/2011 – uznesenie splnené 

 

Všetky materiály k rokovaniu treba doručiť najneskôr 10 dní pred rokovaním, chcem poţiadať  

občanov, aby toto rešpektovali, aby sme mohli včas zaujať stanovisko. 

 

Bod 3 - D o š l á    p o š t a  

 

Miroslav Harasník ţiada o prenájom zmrzlinového stánku vo dvore KD na predaj zmrzliny. 

zástupca starostu - Treba doloţiť presný nákres s vyčíslením výmery. 
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poslanec Peter Drahoš – odpísať, ţe mu bude vyhovené a ţe nájom vo VZN sa pohybuje v takejto sume. 

zástupca starostu – krátkodobý prenájom verejných priestranstiev v zmysle platného VZN je drahý, 

myslím, ţe z tohto pohľadu je to pre neho nezaujímavé, aj vzhľadom k tomu, ţe ide zimné obdobie. 

 

Uzn.  46/2011 

OZ odporúča odpovedať žiadateľovi, že mu bude vyhovené až po doručení nákresu presnej výmery 

pozemku a zároveň uviesť presnú výšku nájomného za 1 m
2
. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0.       

 

Dobrovoľný hasičský zbor (DHZ) Hradište pod Vrátnom zisťoval z pohľadu bezpečnosti, ktoré konáre 

zasahujú do el. vedenia a upozorňujú na to obec. 

Zástupca starostu – oboznámil s písomným oznámením, ktoré prišlo  na OcÚ 5.9.2011  

z dodávateľskej spoločnosti, ktorú si objednala ZSE Bratislava, ţe vykonajú výrub a orez stromov, ktoré 

zasahujú do el. vedenia, v priebehu jesenných mesiacov. 

 

Uzn. č. 47/2011 

OZ odporúča odpovedať DHZ, že výrub drevín bude realizovaný prostredníctvom ZSE Bratislava. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0.       
 

Zemanová Júlia – ţiada OZ o sociálnu výpomoc pre svoju dcéru. 

 

Uzn. č. 48/2011 

OZ zamieta predmetnú žiadosť z dôvodu zlej finančnej situácie obce. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0.       
 

ZŠ s MŠ – ţiada, aby sa poloţka Mikuláš premenovala na akcie školy. 

V rozpočte boli schválené poloţky na kultúrne aktivity školy len 2: Karneval a Mikuláš. 

zástupca starostu - keď prebehne úprava rozpočtu, je otázne, či tam vôbec bude pokrytie na takúto 

poloţku 

P. uč. Sadloňová – keď nebudú príspevky pre školu, škola pre obec ţiadne akcie robiť nebude.  

 

Uzn. č. 49/2011 

Žiadosť na kultúrne aktivity školy bude prehodnotená pri úprave rozpočtu na rok 2011. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0.       
 

Ţišková Jozefína a manţel Štefan č. 174 –  

Opätovná ţiadosť na opravu múrika nad potokom. 

 

Uzn. č. 50/2011  

OZ nebolo požiadané zo strany starostu obce o vyčlenenie finančných prostriedkov na opravu 

múrika, momentálne pri zlej finančnej situácii obce nie sme schopní vyriešiť Vašu žiadosť k Vašej 

spokojnosti. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Filo, proti: 0, zdržal sa: Drahoš   

 

Reklamácia KD zo STAS, s.r.o. Myjava  

 

Zástupca starostu - ţiadna odpoveď STASU odoslaná nebola, nenašiel som, ani som nebol 

upovedomený zo strany starostu, prepísali ústne stanovisko, nič odstránené nebolo. 

poslanec Drahoš – niektoré veci boli podľa projektu, podhľady a tá časť, ktorá upadla 

Obecný kontrolór – Váţení poslanci a občania, 

prezrel som zmluvu, čo sa týka nedorobkov a reklamácie, zhotoviteľ je povinný odstrániť všetky závady, 

ktoré boli reklamované, aj tie za ktoré nenesú zodpovednosť, ale ktoré neznesú odklad. Sankcie za 
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nedodrţanie odstránenia závad vyplývajú zo zmluvy a keďţe sa zaviazali, ţe odstránia závady, potom zo 

zmluvy vyplývajú sankcie.  

Odporúčam napísať urgentný list za obec, ţe reklamačné závady odstránené podľa listu neboli, ţiadame 

aby sa odstránili závady, ktoré zhotoviteľ nezapríčinil, v prípade neodstránenia bude ich obec sankciovať. 

Čo sa týka prepadnutej podlahy treba vykopať sondu. Ak by sa zistilo, ţe to nie je ich závada, ţe je 

zapríčinená inými silami, potom treba vymáhať škodu, ktorá vznikla obci. 

OZ by malo rozhodnúť, či sondu vykonáme z vlastných nákladov, alebo poţiadame STAS, ţe dodajú 

cenovú kalkuláciu. 

 

Uzn. č. 51/2011  

OZ sa oboznámilo s odpoveďou spoločnosti STAS, s.r.o. na reklamáciu stavebných prác na 

rekonštrukcii KD a ukladá zástupcovi starostu, aby zaslal urgentný list k odstráneniu všetkých 

reklamovaných závad. V prípade, že tieto závady nebudú odstránené do 30.9.2011, tak Obec 

Hradište pod Vrátnom si začne uplatňovať sankcie v zmysle podpísanej zmluvy. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0. 
      

Lucia Niţňanská ţiada o oslobodenie nájmu KD s výnimkou spotreby elektriny a plynu, z dôvodu 

uskutočnenia divadla pre deti. 

 

Ľubomír Filo – Diskotéka je zárobková činnosť, treba vybrať vstupné a tá časť pre deti zdarma, za tú 

časť nech neplatí. 

Kontrolór – odčleniť na aktivitu detskú a večernú diskotéku. 

Zástupca starostu – avšak vstupné, či výťaţok musí byť pouţitý na sociálne a charitatívne účely. 

                                Bolo by to riešiteľné novelou VZN. 

Poslanec Drahoš – zabezpečí úhradu poplatku sponzorsky  

 

Uzn. č. 52/2011 

OZ poveruje zástupcu starostu odpovedať žiadateľke v nasledovnom znení: 

OZ zamieta  žiadosť pani Nižňanskej  o oslobodenie nájmu v KD na akciu „Hradišské vábenie“, 

nakoľko by toto oslobodenie bolo v rozpore s platným VZN č. 23/2009. 

Poslanec Drahoš sa zaväzuje, že zabezpečí vykrytie nájomného 50 eur sály KD prostredníctvom 

sponzorského daru pre pani Nižňanskú.  

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0. 

      

Poslanec Drahoš oznámil, ţe zabezpečí sponzorský dar aj na akcie školy v KD vo výške 200 €.  

 

Bod 4 – Prerokovanie vzdanie sa mandátu starostu obce Hradište pod Vrátnom 

 

Zástupca starostu – prečítal list, ktorým sa bývalý starosta obce Ing. Ivan Hatiar vzdal mandátu k 

31.8.2011 zo zdravotných dôvodov. Ďalej informoval, ţe na základe písomnej výzvy zo strany bývalého 

starostu obce, začal zástupca starostu za účasti obecného kontrolóra postupne preberať agendu od 

bývalého starostu obce Ing. Hatiara.  

Ďalej záastupca starostu konštatoval, ţe treba urobiť všetky kroky, aby čo najrýchlejšie boli vypísané 

nové voľby starostu obce.  

 

Uzn. č. 53/2011 

OZ berie na vedomie vzdanie sa mandátu starostu Ing. Ivana Hatiara ku dňu 31.8.2011. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0. 
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Uzn. č. 54/2011 -  

OZ berie na vedomie, že v zmysle § 13b ods. 4 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom 

znení starostu zastupuje až do zloženia sľubu novozvoleného starostu v plnom rozsahu zástupca 

starostu. 

Na základe poverenia od bývalého starostu obce Ing. Ivana Hatiara je zástupcom starostu 

s účinnosťou od 7.2.2011 poslanec Ing. Lukáš Piroha. 

Za: Gregor, Masár, Vulgan, Piroha, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

Uzn. č. 55/2011 

OZ poveruje zástupcu starostu Ing. Lukáša Pirohu požiadať  Ministerstvo vnútra SR 

prostredníctvom Obvodného úradu v Senici o vyhlásenie nových volieb starostu obce Hradište pod 

Vrátnom. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0. 

    

Zástupca starostu poďakoval bývalému starostovi obce Ing. Ivanovi Hatiarovi za jeho doterajšie 

pôsobenie vo funkcii starostu obce, ďalej poďakoval za dôveru poslancom, ţe nikto nemá výhradu, aby 

vykonával funkciu. Zároveň ţiada OZ, aby sa zníţil pracovný úväzok zástupcu starostu na 0,75 a od 

budúceho týţdňa bude mať zverejnené úradné hodiny, nemieni vyuţívať sluţobné vozidlo ani sluţobný 

telefón (pozastavené sluţby zo strany operátora z dôvodu nezaplatených faktúr), nechce prijímať ţiadne 

zásadné záväzky na dlhšie ako bude vo funkčnom období, snaţí sa maximálne šetriť – tlačiareň a kopírku 

čo najmenej vyuţívať.  

 

poslanec Drahoš – určite náklady na toner zverejniť, telefón, prečo by si mal platiť zo svojich peňazí, 

aby sa ľudia mohli obrátiť aj na teba, nielen na pracovníčky OcÚ, všetko evidovať, je tu zmena rétoriky, 

lebo starostu Hatiara ste tlačili do zníţenia prac. úväzku na polovičný 

zástupca starostu - OZ len odporučilo bývalému starostovi zníţiť pracovný úväzok, nebolo povedané na 

koľko. Zníţením pracovného úväzku zástupcu starostu sa zníţi pracovný úväzok aj budúcemu starostovi. 

Chcel by som poďakovať kontrolórovi obce, ktorý má pracovný úväzok len 0,0416, takţe dostáva veľmi 

malú odmenu, ale napriek tomu pracuje naplno a snaţí sa veľmi pomáhať obci. 

 

Bod 5   

Informácia hlavného kontrolóra obce o priebehu vykonávaných kontrol a  prenose kompetencií 

bývalého starostu obce na zástupcu starostu obce 

 

Kontrolór – starosta tu viac menej nebol ako bol, vţdy keď som prišiel po zvolení za kontrolóra na 

obecný úrad mal dovolenku, podľa mňa by starosta nemal mať ţiaden plat. Preberá sa funkcia starostu 

a všetkých nevybavených vecí, ktorých je veľmi veľa a všetky ich musí vybaviť zástupca starostu. 

Zástupca starostu sa vzdáva časti odmeny v momente, keď musíme spisovať splátkové kalendáre, aby 

neodstavili školu a budovy od plynu a elektriny. Keď bude funkcia starostu poriadne odovzdaná od 

bývalého starostu, pripravíme dokument, ktorý bude dokladovať, čo tu zanechal a zverejníme ho. Spolu 

so zástupcom starostu sme dohodli s bývalým starostom harmonogram odovzdávania agendy a celého 

hnuteľného a nehnuteľného majetku obce.  

Len pre ilustráciu činnosti bývalého starostu uvádzam, ţe moju pracovnú zmluvu do funkcie kontrolóra 

aţ na tretíkrát pripravil bývalý starosta bez chýb. 

Náklady a výdavky obsluţnosti zástupcu starostu sú zanedbateľné. Starosta zadlţil dedinu a odišiel preto, 

ţe nebolo z čoho platiť faktúry. Zástupca sa vyjadril, ţe nebude vyuţívať auto, ani mobil obecného úradu, 

aby usporil obci náklady. Zaväzujem sa, ţe všetky výdavky obce budú pre verejnosť transparentné, budú 

pod verejnou kontrolou. 

Mali by sme sa rozprávať o úsporných opatreniach, o nedoplatkoch, ktoré sa budú uhrádzať ako prvé,                    

bude treba nastaviť priority, nech občania prídu s návrhmi, kde obec môţe získať príjmy. 
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Zástupca starostu vyzval poslancov, aby sa prihlásili tí, čo zastávajú názor poslanca Drahoša. Prihlásili 

sa poslanci Filo a Sadloň. Ďalej doplnil, ţe je ochotný sa kedykoľvek vzdať funkcie, aj v tomto momente. 

Spýtal sa poslancov, kto je ochotný vykonávať funkciu zástupcu starostu, lebo v zmysle zákona o 

obecnom zriadení môţe byť zástupcom starostu len poslanec OZ. Nikto sa neprihlásil a poslanec Drahoš 

sa vyjadril, ţe on túto funkciu nemá záujem vykonávať a dá hlas poslancovi Pirohovi aj keby kandidoval 

na starostu.  

Zástupca starostu sa ďalej vyjadril - my sme kontrolovali pouţívanie sluţobného vozidla, neţiadali sme 

od bývalého starostu evidovanie spotreby spotrebného materiálu.  

Ja som ochotný vykonávať funkciu zástupcu starostu za tých podmienok, ako som povedal. Som schopný  

vykázať to, čo bolo pouţité z obecného majetku, ale nech nikto odo mňa nechce vykazovanie pouţívania 

môjho súkromného majetku. 

Dnes prišla upomienka zo ZSE, ţe obec od 28.9.2011 odstavia od elektrického prúdu. Chcem sa opýtať, 

či poslanec Drahoš zabezpečí sponzorsky úhradu elektriny cca 2500 eur, ktorú dlhujeme elektrárňam, aby 

neodpojili budovu obecného úradu a školy. 

poslanec Drahoš – priznávam, ţe dovtedy starosta nebol extra aktívny, ale vtedy fungovala táto rétorika, 

teraz je tu zmena, plat zástupcu starostu by sa mal zníţiť, návrh je neadekvátny a neseriózny. Treba robiť 

transparentne všetko, nech občania vidia, čo sa robí pre obec, koľko zástupca starostu prešiel autom,                 

nech sa zverejnia všetky dlhy.  

Jozef Piroha – treba zverejniť, čo tu pán starosta zanechal, čo čaká zástupcu starostu, aby sa vedelo 

objektívne posúdiť, či je málo alebo veľa. Starosta svojou nečinnosťou obci škodil.  

Ľubomír Filo – všetko treba vykazovať 

zástupca starostu – nakoľko som začal preberať agendu ako zástupca starostu, dopreberám agendu a keď 

to prevezmem, k  30.9.2011 sa vzdám funkcie zástupcu starostu. 

 

V rokovacej miestnosti nastal hluk spôsobený značnou vravou medzi občanmi, aj poslancami. Zástupca 

starostu vyšiel z rokovacej miestnosti. 

Po návrate poopravil svoje predchádzajúce vyjadrenie v zmysle, ţe dotiahne preberanie agendy bývalého 

starostu obce aţ do konca, vzhľadom k tomu, ţe nie je isté, či bude ukončené preberanie agendy do konca 

septembra. 

 

Uzn. č. 56/2011 

OZ na základe ústnej žiadosti zástupcu starostu Ing. Lukáša Pirohu prednesenej na rokovaní  OZ 

9.9.2011 súhlasí so znížením pracovného úväzku zástupcu starostu na 0,75 a s pohyblivou 

pracovnou dobou zástupcu starostu. Ďalej OZ súhlasí s tým, že zástupca starostu bude činnosť 

zastupovania starostu vykonávať popri svojom zamestnaní. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 

Bod 6 –  Prerokovanie návrhu VZN č. 28/2011 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej 

škole, o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, 

o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a 

určenie podmienok úhrady v školskej jedálni 

 

Zvyšujú sa príspevky na stravu zo zákona, a to: 

stravníci 2-6 rokov z 1,06 € na 1,12 € 

stravníci 6-11 rokov z 1,17 € na 1,21 € 

stravníci zamestnanci z 1,06 € na 1,12 € 

 

Uzn. č. 57/2011 

OZ schvaľuje VZN č. 28/2011 s nasledovnými úpravami: v článku 2 ods. 1 a 2 správne vyskloňovať 

menu euro, v čl. 2 ods. 3.1 bod b) a c) vymazať “/100“. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0. 
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Bod 7 - Schválenie termínu nasledujúceho riadneho rokovania OZ 

 

Uzn. č. 58/2011 

Najbližšie riadne rokovanie OZ bude v piatok 28.10.2011. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 

Uzn. č. 59/2011 

 

OZ z dôvodu zlej finančnej situácii obce ruší príspevok obce na dopravu Senica – Hradište pod 

Vrátnom fekálneho vozidla na vývoz žúmp, ktorý bol schválený uznesením č. 25/2005 OZ, zároveň 

poveruje zástupcu starostu zabezpečiť informovanosť už prihlásených záujemcov o zmene 

uznesenia. Poplatok za cestu Senica – Hradište pod Vrátnom bude pomerne rozpočítaný podľa 

vyvezených „kubíkov“ odpadových vôd jednotlivých záujemcov. 

Za: Gregor, Masár, Piroha, Vulgan, Sadloň, Drahoš, Filo, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

Bod 8 -  R ô z n e :  

         

Diskutovalo sa o veternom parku, ţe treba vymáhať pohľadávku 6500 €, Jednota by mala zamykať bránu 

do dvora KD. 

Zástupca starostu tlmočil radu audítorky obce o uvaţovaní nad zmenou banky, v ktorej má obec vedený 

účet. Veľa obcí prechádza z Dexia banky do VÚB alebo Slovenskej Sporiteľni. Dexia banka nám zvyšuje 

kaţdý mesiac úroky z odkupu pohľadávky. 

Ďalej informoval o tom, ţe ho kontaktovala Mária Gavorová, ktorá je ochotná pripravovať články 

a ďalšie veci do obecných novín, taktieţ je ochotná pomôcť s webovou stránkou, a v rámci úsporných 

opatrení navrhuje, aby sa púšťala krátka zvučka v obecnom rozhlase namiesto celých piesní. 

Stanislav Kováč – informoval o nefunkčnom rozhlase v Hornom konci 

  

      Na záver zástupca starostu poďakoval všetkým prítomným a rokovanie OZ ukončil. 

 

Overovatelia: 

 

 

Peter Vulgan              ........................        zapisovateľka: Mária  Marečková........................... 

           

                 

Ing. Marek Filo          ........................                                

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Lukáš Piroha                                                                                                          

                                                                                             zástupca starostu Obce   

                                                                                             Hradište pod Vrátnom 

 

 

 


